

Olayanju Dada

Artist statement:



En/: The focus of my art is on the translation of displaced objects into a different state of meaning and a symbolic essence to create a re-entry into the flow of cultural transactions. I see my works as a form of visual storytelling in the discourses on social tensions. At best, I can describe my work as an experimental collage with a series of intermediate processes and methods. My art is unmistakably African in many ways. This is instinctive and underlines my artistic influence and my education as a product of the Ona Art School at Obafemi Awolowo University (Nigeria). Although my art expresses itself through a number of techniques to form what I call experimental object collage, it is strongly influenced by Ona's art concept and philosophy.

De/: *Der Schwerpunkt meiner Kunst liegt auf der Übersetzung von verschobenen Objekten in einen anderen Bedeutungszustand und eine symbolische Essenz, um einen Wiedereintritt in den Fluss kultureller Transaktionen zu schaffen. Ich sehe meine Arbeiten als eine Form des visuellen Geschichtenerzählens in den Diskursen über soziale Spannungen. Im besten Fall kann ich meine Arbeit als eine experimentelle Collage mit einer Reihe von Zwischenprozessen und -methoden beschreiben. Meine Kunst ist in vielerlei Hinsicht unverkennbar afrikanisch. Dies ist instinktiv und unterstreicht meinen künstlerischen Einfluss und meine Ausbildung als Produkt der Ona Art School an der Obafemi Awolowo University (Nigeria). Obwohl sich meine Kunst durch eine Reihe von Techniken ausdrückt, um das zu bilden, was ich experimentelle Objektcollage nenne, ist sie stark von Ona's Kunstkonzept und Philosophie beeinflusst.*

Contact details For acquisitions / loans /comissions /exhibitions:



Yanju@dayanju.xyz
017629543622
dayanjustuio
www.dayanju.xyz

Olayanju Dada 1969

Exhibitions

Sept 2019- Denkmalkunst Hahn Munden

May. 2018- Kasseler Atelierrundgang 2018

October -2017 'Africa my Africa-Connecting boundaries' exhibition at Gafra London

Sept. 2015- Kasseler Atelierrundgang 2015

May 2015-June7 GZ-Basel Switzerland, group exhibition.

May 2014 'Arrested Developments' Kassel Galerifest Kassel, Germany

July 2012- ' To sit no more' Exhibition Bradford UK

Sept 2008 Leeds Metropolitan University, M.A Show, Leeds.

June 2007 Leeds Metropolitan University, M.A Interim show, Leeds

November 2005 Battersea Contemporary Art Fair, London.

April 2002 Brixton Art Gallery. London.

June 1995 Solo Exhibition: Institute of International Tropical Agriculture. Ibadan, Nigeria

Aug 1997 Roots Festival Art exhibition Banjul, The Gambia



Contact details For acquisitions / loans /comissions /exhibitions:



Yanju@dayanju.xyz
017629543622
dayanjustuio
www.dayanju.xyz